
ROMÂNIA 
JUDEŢUL SUCEAVA 

MUNICIPIUL FĂLTICENI 
CONSILIUL LOCAL 

  
 

PROCES-VERBAL 
încheiat astăzi 28.02.2025, în cadrul şedinţei  ordinare  a 

Consiliului Local al Municipiului Fălticeni 
 
 

 Şedinţa a fost convocată de către dl. primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman, prin 
Dispoziţia nr.145 din data de 21.02.2025, în conformitate cu prevederile art. art. 134, alin. 1, 
lit. a, alin. 4 din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările ulterioare. 
   La şedinţă participă un număr de 17 consilieri locali, absenți fiind dl. cons. local 
Bența Codrin și d-na cons. local Corbu Luminița Claudia.  

 D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Bună ziua. Bine ați venit la ședința 
ordinară a Consiliului Local. Ordinea de zi v-a fost pusă la dispoziție în termenul legal. Supun 
aprobării dumneavoastră introducerea pe ordinea de zi a unui proiect suplimentar, respectiv 
aprobarea Acordului de asociere  între UAT- Municipiul Fălticeni, prin Consiliul Local 
al Municipiului Fălticeni, județul Suceava și UAT- Județul Suceava prin Consiliul 
Județean Suceava, pentru realizarea  obiectivului  de investiție: ”MODERNIZARE 
REȚEA DRUMURI JUDEȚENE”. Sunt și alte propuneri pentru completarea ordinii de zi? 
Diverse, da? 

Se supune aprobării ordinea de zi în totalitate,  respectiv:   
            1. Procesul – verbal ale şedinţei din data de 30.01.2025; 
            2. Proiect de hotărâre privind alegerea preşedintelui de şedinţă pentru data de 27 
februarie 2025 - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
            3. Proiect de hotărâre privind vânzarea cu plata în rate a unei locuinţe ANL către 
titularul contractului de închiriere - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
            4. Proiect de hotărâre privind vânzarea cu plata integrală a unei locuințe ANL, 
situată în municipiul Fălticeni, str. Cuza Vodă, bl. 1A, ap. 42, titularei contractului de 
închiriere nr. 36/20.09.2010 - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
             5. Proiect de hotărâre privind stabilirea componenţei Comisiei de evaluare a 
managementului Muzeului de Artă “ Ion Irimescu” Fălticeni  şi a comisiei de 
soluţionare a contestaţiilor asupra modului de respectare a procedurii privind 
organizarea şi desfăşurarea evaluării managementului Muzeului de Artă “Ion Irimescu” 
Fălticeni -  iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
             6. Proiect de hotărâre privind stabilirea cuantumului chiriei aplicabil în anul 2025 
pentru locuinţele construite prin Programul privind construcţia de locuinţe pentru 
tineri, destinate închirierii (ANL)- iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
   7. Proiect de hotărâre privind participarea municipiului Fălticeni în calitate de 
partener la organizarea programului „EDUCAȚIE PRIN TEATRU” destinat grădinițelor, 
școlilor gimnaziale și liceelor din municipiul Fălticeni - iniţiatori, consilieri locali 
prof.dr.Pintilii Marius – Claudiu, prof.dr.Corbu Luminița – Claudia, ed. Dulgheriu Maria, prof. 
Amarie Mariana, prof. Nistor Dan, prof. Mihai Ioan; 
             8. Proiect de hotărâre privind aprobarea listei cu sportivii şi profesorii/antrenorii 
care vor fi premiaţi în cadrul evenimentului „Gala excelenței în sport”, ediția a VII-a - 
iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

9. Proiect de hotărâre privind includerea în Inventarul bunurilor imobile care 
aparţin domeniului privat al Municipiului Fălticeni a unor suprafeţe de teren în vederea 
întabulării/înscrierii cu caracter definitiv a dreptului de proprietate în evidenţele de 
cadastru şi carte funciară  - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 



           10. Proiect de hotărâre privind dezmembrarea unor imobile, proprietatea publică a 
municipiului Fălticeni conform planurilor cu propunerile de dezmembrare - iniţiator, 
primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

11. Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei şi a statului de funcţii al 
Spitalului Municipal Fălticeni - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

12. Proiect de hotărâre privind preluarea în patrimoniul public a bunurilor aferente 
unor obiective de investiții ce deservesc sistemul de alimentare cu apă și canalizare al 
municipiului Fălticeni și transmiterea acestora în administrarea operatorului regional 
S.C. ACET S.A. Suceava- iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
            13. Proiect de hotărâre privind vânzarea unor suprafețe de teren aparținând 
domeniului privat al municipiului Fălticeni, cu respectarea dreptului de preemțiune al 
proprietarilor construcției - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

14. Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico – economici ai 
obiectivului de investiții „Actualizare Plan Urbanistic General (P.U.G.) al Municipiului 
Fălticeni - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

15. Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei municipiului Fălticeni și a 
statelor de funcții ale aparatului de specialitate al primarului municipiului Fălticeni și 
ale unităților subordonate - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman;   

 16. Proiect de hotărâre privind aprobarea Acordului de asociere între UAT- 
Municipiul Fălticeni, prin Consiliul Local al Municipiului Fălticeni, județul Suceava și 
UAT- Județul Suceava prin Consiliul Județean Suceava, pentru realizarea  obiectivului  
de investiție: ”MODERNIZARE REȚEA DRUMURI JUDEȚENE”  - iniţiator, primar – prof. 
Gheorghe – Cătălin Coman; 
   17. Diverse. 
   Ordinea de zi, se aprobă în unanimitate, respectiv cu 17 voturi „pentru”.  
     Se supune spre aprobare procesul – verbal ale şedinţei din data de 30.01.2025, 
acesta fiind aprobat cu 17 voturi „pentru”.  
     Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind 
alegerea preşedintelui de şedinţă pentru data de 27 februarie 2025  - iniţiator, primar – 
prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:  Având  în vedere că președintele de 
ședință lipsește astăzi,  venim cu un proiect  de hotărâre și alegem un nou președinte, pentru  
ședința de astăzi, urmând  ca doamna Corbu să  exercite  în continuare, pentru celelalte 
ședințe, funcția de președinte de ședință. Supun aprobării dumneavoastră, proiectul de 
alegerea preşedintelui de şedinţă, pentru data de 27 februarie 2025.   
   D-na consilier local, ed. Dulgheriu Maria: Propun ca președinte de ședință pentru 
astăzi pe domnul viceprimar Bulaicon Contantin. 
   D-na secretar general municipiu, jr. Busuioc Mihaela: Mai sunt și alte propuneri? 
Supunem spre aprobare cu vot deschis. 
            D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Proiectul este aprobat, deci domnul 
Bulaicon este președinte de ședință astăzi. 

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat în unanimitate, respectiv cu 16 
voturi „pentru”. Dl. viceprimar Constantin Bulaicon nu-și exercită dreptul de vot. 
     Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind 
vânzarea cu plata în rate a unei locuinţe ANL către titularul contractului de închiriere 
iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
 D-nul consilier local, ing. Bulaicon Constantin – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 



  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 

  D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Știți foarte bine că legea permite 
titularului contractului de închiriere să achiziționeze, în condițiile legii, locuințele ANL. Avem 
la proiectul o vânzare cu plata în rate domnului Clim Răzvan și o vânzare cu plata integrală 
d-nei Pașcu Ioana. 
   D-nul consilier local, ing. Bulaicon Constantin– preşedinte de ședință: 
Intervenții? 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat în unanimitate, respectiv cu 17 
voturi „pentru”.  

  Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind 
vânzarea cu plata integrală a unei locuințe ANL, situată în municipiul Fălticeni, str. 
Cuza Vodă, bl. 1A, ap. 42, titularei contractului de închiriere nr. 36/20.09.2010     
iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
 D-nul consilier local, ing. Bulaicon Constantin – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 

  D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Am vorbit despre  acest proiect. 
   D-nul consilier local, ing. Bulaicon Constantin– preşedinte de ședință: 
Intervenții? 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu 17 voturi „pentru”.  
   Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind 
stabilirea componenţei Comisiei de evaluare a managementului Muzeului de Artă “ Ion 
Irimescu” Fălticeni  şi a comisiei de soluţionare a contestaţiilor asupra modului de 
respectare a procedurii privind organizarea şi desfăşurarea evaluării managementului 
Muzeului de Artă “Ion Irimescu” Fălticeni - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin 
Coman; 
   D-nul consilier local, ing. Bulaicon Constantin – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 

  D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Există obligația evaluării 
managementului Muzeului de Artă “Ion Irimescu” Fălticeni,  care este instituție de cultură 
subordonată Consiliului Local. Comisia de evaluare este formată dintr-un reprezentant al 
Consiliului Local, un reprezentant al Muzeului  Național al Bucovinei Suceava și un 
reprezentant al Muzeului Județean Botoșani. Sunt  instituțiile de cultură cu rang superior, 
conform regulamentului și procedurii stabilite de lege. Prin urmare, se impune să nominalizați 
astăzi un reprezentant al Consiliului Local și un reprezentant al Comisiei de  soluționare a 
contestațiilor. Propuneri? 

  D-na consilier local, ed. Dulgheriu Maria: Propun ca din  comisia de evaluare să 
facă parte domnul Pintilii Marius, iar pentru soluționarea contestațiilor doamna Amarie 
Mariana.  

  D-na secretar general municipiu, jr. Busuioc Mihaela: Alte propuneri? 
Nemaifiind, se procedează la exercitarea votului secret(17 voturi pentru dl Pintilii și 17 voturi 
pentru dna Amarie) 



   D-nul consilier local, ing. Bulaicon Constantin– preşedinte de ședință: 
Intervenții? Nu sunt. 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre în totalitate fiind aprobat cu 17 voturi 
„pentru”. 
   Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind 
stabilirea cuantumului chiriei aplicabil în anul 2025 pentru locuinţele construite prin 
Programul privind construcţia de locuinţe pentru tineri, destinate închirierii (ANL)  - 
iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
   D-nul consilier local, ing. Bulaicon Constantin – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

  D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 

  D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Este obligația Consiliului Local de a 
stabili chiria. Noi avem calitatea de administrator, iar cei pentru care stabilim chiria sunt 
chiriași. Este o formulă de calcul care se aprobă la nivel național, cu mai  multe elemente, în 
ceea ce privește componența acestei formule. Le aveți calculate pentru fiecare apartament 
în parte, indexat și cu rata inflației. Acolo unde este 0, sunt persoane care beneficiază de 
scutire în condițiile legii. Au rămas foarte puține, deoarece  foarte multe s-au vândut în 
condițiile legii. Undeva la 80% sunt achiziționate de către chiriași. Noi am stabilit acest 
cuantum pentru cei care încă mai au statutul de chiriaș. 
   D-nul consilier local, ing. Bulaicon Constantin– preşedinte de ședință: 
Intervenții? 
 D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:  Cine are rude până la gradul 2 să 
se abțină de la vot. Cine locuiește sau cine are rude și este afectat de calculul acestei chiriei, 
să se abțină de la vot. Să nu existe conflicte de interese, adică să nu îți votezi singur propria 
chirie. 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu 15 voturi „pentru”. D-l cons. 
local Murariu George – Bogdan și d-na cons. local Amarie Mariana nu au participat la 
dezbateri și nu și-au exercitat dreptul de vot. 

  Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind 
participarea municipiului Fălticeni în calitate de partener la organizarea programului 
„EDUCAȚIE PRIN TEATRU” destinat grădinițelor, școlilor gimnaziale și liceelor din 
municipiul Fălticeni - iniţiatori, consilieri locali prof.dr.Pintilii Marius – Claudiu, prof.dr.Corbu 
Luminița – Claudia, ed. Dulgheriu Maria, prof. Amarie Mariana, prof. Nistor Dan, prof. Mihai 
Ioan; 
   D-nul consilier local, ing. Bulaicon Constantin – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 
     D-nul  consilier local, prof. Pintilii Marius - Claudiu:  După cum știți, este deja al 
treilea an în care propunem derularea acestui program, cu scop educativ. Este un program 
derulat în parteneriat cu Teatrul de Copii și Tineret „Vasilache” din Botoșani. Anul trecut au 
fost derulate 40 de reprezentații teatrale pentru preșcolari, elevii de ciclu primar, gimnazial, 
dar și liceal - clasele a -IX-a și a -X-a. Și în acest an propunem continuarea acestui program, 
ca urmare a feedback-ului pozitiv primit  din partea copiilor, cadrelor didactice și părinților. 



   D-nul consilier local, ing. Bulaicon Constantin– preşedinte de ședință: 
Intervenții? 

  D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:  Eu vreau să spun că suma 
necesară pentru derularea în bune condiții a acestui program este de 51.500 lei, bani care se 
vor regăsi în bugetul de venituri și cheltuieli al Municipiului Fălticeni pe anul 2025. 

  D-na consilier local, ed. Amarie Mariana: Vreau să întreb dacă și copiii de la 
Creșa ”Sfânta Ana” pot beneficia de acest program. 

  D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:  Cred că vă puteți cupla cu o 
grădiniță.  

  D-nul  consilier local, prof. Pintilii Marius - Claudiu: Cu grădinițele cu program 
normal. Sunt locuri. 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu 17 voturi „pentru”.  
   Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind  
aprobarea listei cu sportivii şi profesorii/antrenorii care vor fi premiaţi în cadrul 
evenimentului „Gala excelenței în sport”, ediția a VII-a - iniţiator, primar – prof. Gheorghe 
– Cătălin Coman; 
 D-nul consilier local, ing. Bulaicon Constantin– preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 

  D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:  Un eveniment necesar, aș putea 
spune, pentru că e de datoria noastră să sprijinim și să motivăm atât antrenorii, cât și 
cluburile sportive din Municipiul Fălticeni, fie că e vorba de cluburi de stat sau private. Anul 
acesta, în baza documentelor primite de la ei, premiem 67 de sportivi și 11 antrenori. Alocăm 
o sumă totală de 68.800 lei. Conform anexelor puse la dispoziție, 48.000 lei  sunt premii în  
bani, iar  20.000 lei - în materiale sportive. Fac mențiunea din nou, dacă aveți rude,  să vă 
abțineți de la vot. 
 D-nul consilier local, ing. Bulaicon Constantin– preşedinte de ședință: 
Intervenții? 

  D-na consilier local, prof. Mocanu Alia - Alina: Am și eu o întrebare, Clubul de 
Karate, care știu că are multe rezultate, nu intră? 

  D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: E de anul acesta. Anul acesta 
premiem rezultatele din 2024. Am văzut și eu că au foarte multe rezultate. Au mai avut și o 
problemă de afiliere, federația lor, nu ei. Au rezolvat și, fără doar și poate, vor fi premiați în 
ediția de anul viitor, pentru rezultatele obținute în acest an. Ei sunt la începutul anului 2025. 
Probabil vor mai acumula premii pe parcursul anului. 

  Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu 17 voturi „pentru”. 
  Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind 

includerea în Inventarul bunurilor imobile care aparţin domeniului privat al 
Municipiului Fălticeni a unor suprafeţe de teren în vederea întabulării/înscrierii cu 
caracter definitiv a dreptului de proprietate în evidenţele de cadastru şi carte funciară  
- iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
 D-nul consilier local, ing. Bulaicon Constantin – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 

  D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 



  D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Este vorba de suprafețe de teren, 
care se regăsesc fizic, dar nu sunt incluse în inventarul bunurilor imobile și care aparţin 
domeniului privat al Municipiului Fălticeni. În urma cadastrării și identificării corecte, suntem 
în situația să le includem în inventarul bunurilor imobile care aparţin domeniului privat al 
municipiului, cu două completări. Este vorba de două suprafețe de  teren de 43 mp și 22mp, 
pe strada Republicii nr.17, în curte la doamna Gafencu. A fost o situație juridică mai 
complicată acolo. Ei sunt proprietari pe casă, avem  drept de concesiune asupra terenului 
aferent casei. 

  D-na secretar general municipiu, jr. Busuioc Mihaela: Încercăm să obținem de la 
prefectură constituirea dreptului de proprietate pentru toți cei cinci coproprietari ai casei. 

  D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Știți casa despre care discutăm, 
sunt cinci coproprietari acolo pe construcție. Pentru eren, într-o formă sau alta, au avut și 
concesiune, și drept de folosință. Încercăm să facem ordine acolo și să obținem de la 
prefectură constituirea dreptului de proprietate, în baza  documentației pe care o realizăm. 

  D-na secretar general municipiu, jr. Busuioc Mihaela: La solicitarea Instituției 
Prefectului trebuie să facem dovada că ambele suprafețe de teren sunt în inventarul nostru. 
   D-nul consilier local, ing. Bulaicon Constantin– preşedinte de ședință: 
Intervenții? 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu 17 voturi „pentru”. 
            Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind 
dezmembrarea unor imobile, proprietatea publică a municipiului Fălticeni conform 
planurilor cu propunerile de dezmembrare - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin 
Coman; 
 D-nul consilier local, ing. Bulaicon Constantin – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 

  D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 

  D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: E vorba de terenul pe care se află 
amplasată sera din Fălticeni. Vrem să intre într-un proiect de reabilitare, pe care o să îl 
revedeți în bugetul  local de venituri și cheltuieli. Acolo trebuie specificat care este drumul și 
care este suprafața ocupată de construcție. De asta apare această dezmembrare.  Un corp 
de proprietate de 2740 mp - Sera și construcțiile aferente,  260 m de teren e calea de acces, 
drumul. Ele trebuie tratate diferit, privind obiectivul de investiții  ”Reabilitare Seră Fălticeni”. 
     D-nul consilier local, ing. Bulaicon Constantin – preşedinte de ședință: 
Intervenții? 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu 17 voturi „pentru”. 

  Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind 
aprobarea organigramei şi a statului de funcţii al Spitalului Municipal Fălticeni - 
iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

  D-nul consilier local, ing. Bulaicon Constantin – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 

  D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:  Având în vedere că Spitalul 
Municipal Fălticeni este o instituție subordonată Consiliului Local, este de datoria noastră să 
aprobăm, la propunerea lor, această organigramă care a fost aprobată de către consiliul lor 
de administrație. Aveți în anexă tot ceea ce vă interesează la această organigramă, cum se 



împarte responsabilitatea managerului, directorului medical, directorului de îngrijiri, 
directorului financiar-contabil. Numărul de paturi - 408, spitalizare continuă - 337, spitalizare 
de zi - 43, însoțitor/ aparținător - 28. La fiecare secție în parte aveți și compartimente și 
numărul de paturi și felul cum se subordonează și își derulează activitatea. 
   D-nul consilier local, ing. Bulaicon Constantin – preşedinte de ședință: 
Intervenții? 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu 14 voturi „pentru”. D-na 
consilier dr. Cojocaru  Liliana, d-na consilier local, as. Edu Anca și d-na consilier local, as. 
Chirilă Violeta nu participă la dezbateri și nu-și exercită dreptul de vot. 

  Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind  
preluarea în patrimoniul public a bunurilor aferente unor obiective de investiții ce 
deservesc sistemul de alimentare cu apă și canalizare al municipiului Fălticeni și 
transmiterea acestora în administrarea operatorului regional S.C. ACET S.A. Suceava - 
iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
 D-nul consilier local, ing. Bulaicon Constantin – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 

  D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 

  D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Am avut două investiții anul trecut. 
Una de la bugetul local - reabilitarea rețelei de apă pe strada Plutonier Iacob, intersecție cu 
strada Aurel Băieșu.  O investiție în valoare de 350 mii lei. O altă investiție pe Programul 
Național Anghel Saligny, pe strada Răsăritului și strada Halmului, la care recepția  este 
finalizată. Următorul pas este de a da în folosință, în administrarea ACET- ului. Ca să putem 
da în administrare, trebuie să le avem în patrimoniul public al bunurilor aferente obiectivelor 
de investiții. Prin urmare, acum, în urma finalizărilor lucrărilor, vom trece în domeniul public și 
în următoarea ședință vom da în administrare ACET- ului pentru că, așa cum știți, ACET- ul  
este instituția  care gestionează serviciul de apă și canalizare în Fălticeni. 
   D-nul consilier local, ing. Bulaicon Constantin – preşedinte de ședință: 
Intervenții? 
   D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Mă mai întreba domnul Drăgușanu, 
de strada Ștefan cel Mare, care este tot un proiect pe Anghel Saligny. Am finalizat licitația, 
am desemnat câștigătorul, nu am avut  contestație, în maxim două săptămâni emitem ordinul 
de începere a lucrării. A fost o licitație puțin mai dificilă, deoarece au fost șase ofertanți și 
volumul de muncă la verificarea documentelor este destul de mare, dar s-a finalizat și vor 
începe lucrările privind reabilitarea conductei de apă pe strada Ștefan cel Mare. 
   Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu 17 voturi „pentru”. 
    Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind  
vânzarea unor suprafețe de teren aparținând domeniului privat al municipiului 
Fălticeni, cu respectarea dreptului de preemțiune al proprietarilor construcției - 
iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
 D-nul consilier local, ing. Bulaicon Constantin – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 

  D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 

  D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:  E vorba de suprafețe de teren care 
se află sub construcții existente, construcții care aparțin proprietarilor. Prin urmare, au 



posibilitatea legală să își achiziționeze aceste suprafețe de teren, cu respectarea dreptului de 
preemțiune. Aveți în anexă și prețurile stabilite în urma evaluării . 
   D-nul consilier local, ing. Bulaicon Constantin – preşedinte de ședință: 
Intervenții? 
    D-nul consilier local, prof. Ignat  Sorin: Am o nelămurire la cumpărătorul Zamă 
Ioan, a doua și a patra suprafață de teren sunt identice, iar la prima și a treia diferă numai 
adresa, în referatul de specialitate. În rest e identic. Cartea funciară....sunt toate același 
număr. 
   D-na secretar general municipiu, jr. Busuioc Mihaela:  Diferă numărul de carte, 
văd aici, în referatul de aprobare. E posibil să fie o greșeală în raportul de specialitate. 
   D-nul consilier local, prof. Ignat  Sorin: Eu în acesta m-am uitat. În raportul de 
specialitate. 
     D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:  În raportul de specialitate este o 
eroare, care va fi corectată. Mulțumim de  observație.   
   D-nul  consilier local, ing. Drăgușanu Octav - Anton: Este vorba de acele 
suprafețe pe care le-am aprobat acum 2 ani, concesiune, în spate la blocul 84?  
   D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:  Da, care sunt construite. 
   D-nul  consilier local, ing. Drăgușanu Octav - Anton: Am văzut că domnul Zamă, 
când a fost vorba de negocieri, are probleme cu situația materială complicată și nu a putut să 
plătească. Așa scrie în raportul de specialitate.  Măcar ar trebui tăiat.  Ce probleme materiale 
are domnul Zamă?  
   D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:  E o formulare. 
   D-nul  consilier local, ing. Drăgușanu Octav - Anton: Am văzut că e o formulare, 
dar poate fi aceeași chestie. Și mi s-a părut că prețul este foarte diferit dintre un garaj de pe 
2 Grăniceri și unul din centru. E diferență numai de 10-15 euro pe metru pătrat. 
   D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:  La care spuneți?  Ne uităm acum. 
Palamariu Daniela este primul, 21 mp, 10.900 lei. 
   D-nul  consilier local, ing. Drăgușanu Octav - Anton: Și dincolo, tot 21 mp cu 
12000 lei. Cu 1000 lei diferență, înseamnă 200 euro. Între 2 Grăniceri și centrul orașului, 
cam mică diferența pe metrul pătrat. 
   D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:  Fac și eu un calcul acum, mă 
scuzați o secundă. 200 euro e diferența per total. 
   D-nul  consilier local, ing. Drăgușanu Octav - Anton: Diferența e foarte mică. 
   D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Sunt rapoarte de evaluare  stabilite 
de un evaluator ANEVAR. Au fost mai mici, au fost crescute și se adaugă și valoarea TVA. 
Noi nu putem stabili un preț, putem doar în urma negocierii, dar în urma stabilirii unui preț de 
un evaluator ANEVAR. Oricum, depășesc 100 euro metrul pătrat, având în vedere prețurile 
din Fălticeni, care nu sunt niște prețuri mici. Pe viitor, vom ține cont de ce ați spus și  vom 
face cumva să fie echitabil. 

   D-na consilier local, prof. Mocanu Alia-Alina: Nu ar putea să nu fie 
vândute?  
   D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Deja sunt ocupate de 

construcții. Nu vorbim de terenuri neocupate. 

   D-na consilier local, prof. Mocanu Alia-Alina: Și ce dacă? Le păstrăm ale 
noastre. Să nu le vindem. 
   D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Și la ce ne ajută? 
   D-na consilier local, prof. Mocanu Alia-Alina: Să fie acolo. 
   D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Unde să fie acolo? Pentru 
că este deja ocupat de o construcție. 
   D-na consilier local, prof. Mocanu Alia-Alina: Nu se știe ce poate apărea 
pe viitor. 
   D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Ce poate să apară pe viitor? 
Noi nu putem să demolăm construcția, pentru că este o construcție autorizată, în 
condițiile legii. 



   D-na consilier local, prof. Mocanu Alia-Alina: Și cu ce ne deranjează dacă 
ar rămâne pe domeniul nostru? 
   D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Pentru că obținem o sumă 
de bani care rotunjește bugetul local și ne permitem să facem alte investiții. Pe de o 
parte, pe suprafața de teren pe care o achiziționează  plătește impozit,  înseamnă alt 
venit la bugetul local, iar pe de altă parte rămâne un teren al nostru, pe care nu îl 
putem folosi niciodată, decât dacă cedează el și dărâmă propria construcție. 
   D-na consilier local, prof. Mocanu Alia-Alina: Există o posibilitate să se 
întâmple ceva. 
    D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: O posibilitate de 0,000001%. 

Aproape imposibil de realizat, pentru că, din câte cunosc eu, la nivel național nu s-a 
întâmplat nicăieri acest lucru, să își dărâme voluntar construcția și să ne elibereze 
terenul. 
   D-nul  consilier local, Drăgușanu Octav - Anton: Ideea e să nu plătim ca 
la Cinematograf. 
   D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Cinematograful este în 
domeniul public. 
   D-nul  consilier local, Drăgușanu Octav - Anton: Ce e în fața 
Cinematografului. 
   D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: În fața Cinematografului. 
   D-nul  consilier local, Drăgușanu Octav - Anton: Ceva în genul acesta. Ca 
după ce am vândut și vrem să facem ceva peste 20 de ani, nu mai putem să facem. 
   D-na consilier local, prof. Mocanu Alia-Alina: Ba da. 
     D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Nici acum nu putem face. 
Dovedibil. 
   D-nul  consilier local, Drăgușanu Octav - Anton: Asta înseamnă că nu mai 
trebuie să concesionăm.  
   D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Corect. Asta e altceva. Deja, 
răul e făcut în trecut. 
   Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu 13 voturi „pentru” și 4 
„abțineri” (dl Drăgușanu Octav – Anton, dna Mocanu Ania- Alina, dl Ignat Sorin și dl Asaftei – 
Titianu Ion). 

  Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind 
aprobarea indicatorilor tehnico – economici ai obiectivului de investiții „Actualizare 
Plan Urbanistic General (P.U.G.) al Municipiului Fălticeni - iniţiator, primar – prof. 
Gheorghe – Cătălin Coman; 
 D-nul consilier local, ing. Bulaicon Constantin – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

  D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 

  D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:  E vorba de planul urbanistic 
general. Sursa de finanțare trebuie să o identificăm din fonduri externe, din bani europeni, 
prin PNRR, ori din fonduri guvernamentale. E absolut necesar să realizăm această 
actualizare a PUG-ului.  A fost o tentativă, undeva prin anul 2008-2009, care nu s-a 
materializat decât în proporție de 50%, dar nu putem folosi decât parțial acele documente, în 
sensul că  s-a realizat un plan urbanistic general, dar nu s-a beneficiat de obținerea avizelor. 



Nu este vina noastră. Realitatea din zilele noastre impune actualizarea acestui plan 
urbanistic general și a regulamentului local de urbanism. Pentru a realiza acest  lucru trebuie 
să identificăm o sursă de finanțare, ca prim pas. Într-o valoare estimată  PUG-ul se ridică la 
2,9 milioane lei. O sumă mare pentru bugetul local al municipiului. Având în vedere discuțiile 
pe care le-am avut cu colegii de la Direcția de urbanism, Direcția de dezvoltare locală și 
Direcția Investiții, cu realism vorbind,  cele 2,9 milioane lei le putem structura în 3 ani de zile, 
timp în care trebuie realizat acest PUG, adică anii 2025, 2026, 2027. 900 mii în anul 2025, 
1.4 mil în anul 2026, 600 mii în anul 2027. Acești bani reprezintă realizarea documentației și 
obținerea avizelor. Este o estimare realistă, iar cu această estimare vom merge spre a obține 
banii pentru realizarea  obiectivului de investiție. 
   D-nul consilier local, ing. Bulaicon Constantin – preşedinte de ședință: 
Intervenții? 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu 17 voturi „pentru”. 

  Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind 
aprobarea organigramei municipiului Fălticeni și a statelor de funcții ale aparatului de 
specialitate al primarului municipiului Fălticeni și ale unităților subordonate - iniţiator, 
primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
 D-nul consilier local, ing. Bulaicon Constantin – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

  D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 

  D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:  Având în vedere modificările 
legislative la nivel național se impune  adaptarea organigramei și a statului de funcții. 
Principalele modificări: trecerea Cantinei din subordinea Direcției economice în subordinea 
Direcției de asistență socială. Înființarea a două compartimente noi pentru că, începând cu 1 
iulie, municipiul Fălticeni va prelua gestionarea taxei speciale de deșeuri, pentru că de atunci 
nu va mai funcționa Goscom-ul pe raza municipiului Fălticeni. Prin Hotărârea Consiliului 
Județean și în urma licitației derulată de Consiliul Județean Suceava și Asociația  de 
dezvoltare intercomunitară de gestionare a deșeurilor, vom avea o grijă în plus. Prin urmare, 
vom înființa  compartimente noi. Un Compartiment gestionare taxe speciale deșeuri și  
Compartiment monitorizare financiară, proiecte de dezvoltare, care vor intra direct în 
subordinea Direcției economice. Cetățenii nu vor mai plăti  gunoiul la Asociația de proprietari, 
ci  vor plăti la Primărie. Acestea sunt modificările, dar  au avut efect în lanț, pentru că trebuie 
îndeplinite un număr minim și maxim de posturi la fiecare serviciu în parte și a trebuit să 
facem restructurări. În referatul de aprobare, vedeți exact toate funcțiile pe care  le-am 
desființat. Erau două funcții contractuale de consilier personal al Primarului și s-a desființat 
una vacantă și  funcția contractuală de consilier viceprimar și ea se desființează. Trebuie să 
facem loc celorlalte necesități. Și aveți toate celelalte modificări pe care vi le-am propus. 
   D-nul consilier local, ing. Bulaicon Constantin – preşedinte de ședință: 
Intervenții?  
   D-nul  consilier local, ing. Drăgușanu Octav-Anton: Am văzut în Organigramă că 
Muzeul Irimescu și  Direcția Utilități Publice sunt în subordinea Consiliului Local. La Direcția 
Utilități Publice nu am văzut desfășurătorul. 
    D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:   Ei au propria organigramă. Nu am 
făcut modificări. A rămas organigrama veche. Nu am făcut nici un fel de modificare. 
   D-nul consilier local, ing. Drăgușanu Octav-Anton: Am înțeles. Și tot în 
organigramă, postul de administrator public e  vacant? 
   D-na secretar general municipiu, jr. Busuioc Mihaela:  E o greșeală, am   
corectat-o, domnul primar are varianta corectă. 



   D-nul consilier local, ing. Bulaicon Constantin – preşedinte de ședință: 
Intervenții? 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu 17 voturi „pentru”. 
    Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind 
aprobarea Acordului de asociere  între UAT- Municipiul Fălticeni, prin Consiliul Local 
al Municipiului Fălticeni, județul Suceava și UAT- Județul Suceava prin Consiliul 
Județean Suceava, pentru realizarea  obiectivului  de investiție: ”MODERNIZARE 
REȚEA DRUMURI JUDEȚENE”  - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
 D-nul consilier local, ing. Bulaicon Constantin – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

  D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 

  D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:  Un program amplu al Consiliului  
Județean Suceava, care necesită un raport de asociere între noi, pentru că una dintre 
condiții este să se descarce  acest drum într-un drum național. Neavând posibilitatea ca 
acest drum să se descarce într-un drum național, îl descarcă într-un drum  cu aceleași 
caracteristici tehnice, adică Serpentina Bunești. Nu vom face un drum nou, ci vor moderniza 
drumul nostru, dar pe bani  europeni, în cadrul programului lor. E vorba de drumul care 
pleacă spre Pocoleni, Horodniceni, Brădățel,  Dumbrava, Cornu Luncii. Vor să îl 
modernizeze până la Văleni și până la Găinești. Traversează intersecția cu drumul de la 
Cornu Luncii, podul spre Mălini.  Condiția finanțării europene era să aibă continuitate într-un 
drum european sau național cu aceleași  caracteristici tehnice. El va veni în Serpentina 
Bunești, în  drumul nostru. De asta necesită asocierea și ne va moderniza și nouă o 
suprafață de aproximativ 1,7 kilometri liniari cu 7 metri lățime acostamente, poduri și așa mai 
departe. Nu avem nici un ban de cheltuit, e investiția lor, noi doar ne asociem.  
   D-nul consilier local, ing. Bulaicon Constantin – preşedinte de ședință: 
Intervenții?  
            Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat în unanimitate, respectiv cu 16 
voturi „pentru”. Dna cons. local Vasincu Alina nu a participat la vot. 
 Diverse. 

  D-nul consilier local, prof. Ignat Sorin: Pentru că ați vorbit de taxarea gunoiului. 
Cum va stabili Primăria numărul de persoane care  locuiesc într-o locuință? 
   D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:  Printr-o declarație de impunere, pe 
care fiecare  proprietar are obligația să o dea. 
   D-nul consilier local, Ignat Sorin: Pentru că sunt persoane care pleacă câte 3 luni 
la muncă și… 
   D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:  Nu mai există. La taxa de 
salubritate vor fi următoarele excepții. Nu vor achita taxa de salubritate elevii, studenții care 
demonstrează printr-un document (viză de flotant) că urmează cursuri de învățământ în alt 
oraș.  Pe durata cursurilor, nu plătesc gunoiul. La fel,  cetățenii care locuiesc în altă țară, 
dacă dovedesc rezidența în altă țară, sunt scutiți de la plata gunoiului. Dacă pleacă trei luni, 
noi nu avem de unde ști. Nu e ca la Asociație, toată lumea va achita taxa de gunoi.  Este o 
taxă stabilită de codul fiscal, la care noi putem interveni în cadru limitat, nu putem noi inventa 
altă taxă specială. Vom avea scutire pentru veterani de război, urmașii veteranilor de război, 
toate în condițiile legii. Vom vota lucrul acesta, lucrăm la  realizarea acestui Regulament, îl 
vom pune în dezbatere publică. Nici o persoană nu va fi exceptată de la taxa plății. 
Municipalitatea poate verifica prin diverse metode câte persoane locuiesc la o adresă. Sunt 
diverse metode. Nimeni nu se va putea eschiva de la plata taxei speciale de salubritate. 
Legea este foarte puțin permisivă din punctul acesta de vedere. De la Mediu avem niște 



condiționalități enorme la nivel național. Și la țară regula va fi foarte dură, dar aplicată pentru 
toată lumea. Și pentru chiriași, proprietarul va trebui să meargă, să declare  numărul de 
chiriași,  contractul de închiriere, pe suma de care dispune, cu forme legale. Nu vor mai 
exista chiriași fără forme legale. 
   D-nul  consilier local,  ing. Drăgușanu Octav-Anton: Am văzut o chestie foarte 
bună, se repartizează acele containere, nu mai trebuie să te duci după ele. Era o problemă 
pentru cei mai în vârstă. Am înțeles că se aduc pe străzi. Acele containere am înțeles că au 
niște cip-uri.  Cine nu îl descarcă, ți-l recunoaște și se știe a cui este. La  case  va fi în funcție 
de faptul că dai sau nu containerul, sau  cum? Cât va fi tariful de persoană? 
     D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:  Tariful va fi indiferent de cât și dacă 
produci gunoi.  Chiar dacă ai un kilogram sau 10 kilograme de gunoi, va fi aceeași taxă. Vă 
dați seama, ce ar însemna să cântărească la fiecare gospodărie și avem 300 de gospodării 
în Fălticeni, fără blocuri, vorbim de case. Nu are legătură cu cantitatea. Taxa de salubritate 
este pentru orice cetățean al României, oriunde este el. 
   D-nul  consilier local, ing. Drăgușanu Octav-Anton: Asta am înțeles. Sunt la 
blocuri anumiți cetățeni care au făcut acele acoperișuri, mansarde acoperite cu azbest. Acum 
au început să le schimbe și nu știu unde să le ducă. DIASIL- ul va prelua așa ceva? 
   D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:   Nu. 
   D-nul  consilier local, ing. Drăgușanu Octav-Anton: Și atunci..să le arunce pe 
marginea apei? Azbestul are un regim special. 
   D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:  Avem Centru cu aport voluntar 
care este în execuție, în proporție de 86%. Pe toate deșeurile  pe care nu le ia DIASIL-ul, 
respectiv obiecte de mobilier, resturi de construcții, obiecte sanitare, crengi, iarbă,vor  plăti o 
taxă,  pe care o va stabili Consiliul Local, taxă care ne va da nouă posibilitatea să gestionăm 
cu altă firmă să preia deșeurile. 
   D-nul  consilier local, ing. Drăgușanu Octav-Anton: Și când credeți că va fi gata 
acest Centru? 
   D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:  În această toamnă. E realizat în 
proporție de 86%. Sunt mai multe boxe pentru diferite deșeuri pe care nu le ia DIASIL-ul. 
Avem compostor, vom face compost și atunci nu vor fi costuri pentru cetățean. La fel pentru 
crengi. Vor aduce crengile, ele vor fi tocate în baza unui contract cu o firmă autorizată, care 
se ocupă de tocat și le duce unde trebuie. La fel pentru mobilier și cauciucuri. Va trebui să 
avem contracte cu diverse firme, contra cost sau gratuit, iar aceste costuri va trebui să le 
transplantăm pentru cetățeni. 
   D-nul  consilier local, ing. Drăgușanu Octav-Anton: Poate nu ar fi rău, pe viitor, 
ca acest  aport voluntar să se transforme cumva, într-o taxă care să fie plătită la Primărie.  
   D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:  Asta voiam să spun, că vom 
interveni cu un tarif special, pentru care vom pune la dispoziție utilajele Primăriei, pentru 
transporturi voluminoase, pentru cei care nu au posibilitate. Deja suntem în niște discuții 
pentru a achiziționa un utilaj mai mare, care are acel container metalic.  Contra unei taxe 
asigurăm transportul și ducem la Centrul cu aport voluntar și acolo îl valorificăm, pentru că 
din punct de vedere al mediului, trebuie să aibă un circuit. Trasabilitate se cheamă 
procedura. Mediul trebuie să știe de unde îl iei, unde și cum îl valorifici, cu  achitarea taxelor 
pentru mediu, că totul se rezumă la bani. Partea bună cu gunoiul este că tariful va fi mai mic 
decât acum la Goscom. Va scădea. Așa că nimeni nu va mai fi exceptat de la plata taxei de 
salubritate. Ierarhic așa, ca sancțiuni  pentru neplătitori este avertisment verbal, apoi scris, a 
treia sancțiune o amendă rezonabilă, apoi de la Garda de mediu până la 50.000 lei. Eu nu 
cred că va fi cineva care va primi chiriași clandestini, să își asume plata acestei amenzi. 
Dacă tot vrem să fim cetățeni europeni, va trebui să fim corecți. 
   D-nul consilier local, prof. Ignat Sorin: Mai am două situații, referitor la toaletarea 
copacilor. Sunt care trebuie tăiați de tot și nu putem pune să îi înlocuim cu altceva, să 
plantăm altceva  în locul lor? 
   D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:  Sigur că da. 
   D-nul consilier local, prof. Ignat Sorin: Au fost ani în care Primăria oferea acei 
copaci de plantat. Care este procedura? 



   D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:  Au fost programe punctuale în alți 
ani, în baza unor proiecte pe care le-am avut și noi, am obținut să zicem 10.000 puieți 
salcâm, cu care am împădurit anumite zone cu risc de eroziune. Am dat și la Asociațiile de 
proprietari. Faceți o solicitare. Intrăm într-un parteneriat cu Direcția Silvică, dau un exemplu, 
și ne pun la dispoziție ce au și ei și ce ne pot oferi, cu condiția clară ca, ei să se regăsească 
în teren. Dacă investim de la noi, aș dori să rămână la noi, pe raza municipiului. Pe mine nu 
mă interesează unde se plantează, dar să fie în Fălticeni. Faceți  solicitări la nivelul Asociației 
de proprietari. 
   D-nul consilier local, prof. Ignat Sorin: Și ultima intervenție. Unii s-au plâns că 
dacă merg la un parcometru și pun mai puțin de 3 lei nu li se dă bon. La Suceava se poate 
lucrul acesta. 
   D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:   Așa este programul la noi.  
   D-nul consilier local, prof. Ignat Sorin: S-a plâns cineva că trebuie să meargă 
până la farmacie și trebuie să plătească 3 lei pentru asta. Nu s-ar putea schimba? 
     D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Doar dacă se schimbă programul 
parcometrului și hotărârea de Consiliu Local. Asta e tot o găselniță. Stă cineva să le verifice 
dacă stă 5,10 minute sau mai mult?  
   D-nul consilier local, prof. Ignat Sorin: La Suceava este abonament  pe zi, 18 lei 
pe zi. 
   D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Și la noi este abonament de 10 lei 
pe zi. Numai că nu prea se folosește. Mai sunt cazuri, dar le numeri pe degete. Cel mai util 
abonament, ca să zic așa, este acel abonament care este 384 de lei pe an, care îți dă 
dreptul să parchezi oriunde, în orice parcare de tranzit, pe raza municipiului Fălticeni. Este 
abonament care nu este neapărat pentru câștig financiar, ci pentru ordine și liniște în trafic, 
un abonament rezonabil. Al doilea argument ar fi că se găsesc parcări. Al treilea ar fi că nu 
mai avem mașini abandonate, scoase la vânzare. Avem peste 60 de parcări salvate, pe care 
le dăm cetățenilor care au într-adevăr nevoie. 
   D-nul  consilier local, ing. Drăgușanu Octav-Anton: Ii țin în plus pe colegi, îmi cer 
scuze pentru asta. Sucevei, intră în reparații. Ar trebui reparată strada. Deja știu două cazuri, 
unde toate grătarele de lângă bordură s-au mâncat, au ieșit în sus, e groapă și acolo intră 
roata.   
   D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:  Știu. Au mai fost reparate, mai sunt 
vreo două, dar dacă ne ajută vremea, strada poate intra în reparații și săptămâna viitoare.   
   D-nul consilier local, ing. Drăgușanu Octav-Anton: Și este o construcție pe 
Republicii, e apropare dărâmată. E urât tare. Ce regim are, a cui mai e? E un chioșc de tablă 
cred.  
   D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:  A aparținut unui domn Butnaru, 
care și acum revendică terenul. E teren proprietate. În 2002 a fost retrocedat terenul și 
construcția aferentă. 
   D-nul  consilier local, ing. Drăgușanu Octav-Anton: E dărâmată, a căzut 
acoperișul. 
     D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:  Nu mai este. Am trimis o somație, 
prin Direcția de urbanism. S-a rezolvat. Era un acoperiș căzut, am rezolvat într-o zi. Măcar 
nu mai reprezintă un pericol. E un domn Butnaru de aproape 90 de ani care solicită mult 
teren în acea zonă. A pierdut  și la Curtea de Casație, dar nu se împacă cu ideea, susține că 
e proprietar cu mult mai mult decât  pe zona respectivă. Vă mulțumesc. 
   D-nul consilier local, ing. Bulaicon Constantin – preşedinte de ședință declară 
ședința închisă. 
            Drept pentru care s-a întocmit prezentul proces-verbal. 
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